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נוכחים בפתיחת הישיבה:
חברי ועדת אקדמיה: יגל לוי, נתאי מעוז, עידו שגן, שי-לי רומם פורת (בזום).

רמ"ד אקדמיה היוצאת: ספיר כהן ; רמ"ד אקדמיה הנכנס: אלעד מלול
חברת ועדת ביקורת: אלינה מקידון

נעדרים:
דקל גולדפינגר, עומר לוי

שעברוההצבעותמוצגותהמסמךבסוף.ZOOMבאמצעותושודרההיברידיתבצורההתקיימההישיבה
בצורה מקוונת לפני כינוס הוועדה.

פירוט הנושאים:
הועלו עדכוני רמ"ד ואלה עיקרי הדברים:

האוניברסיטה החליטה לקדם שינוי של תקנון המשמעת ותקנון משרתי המילואים - יו"ר האגודה■
ורמ"ד אקדמיה קבעו שיחה עם המזכירה האקדמית בשביל לוודא שהשינויים לא יפגעו בזכויות
הסטודנטים ועל מנת שהדברים ייעשו בשיח עם האגודה. רמ"ד אקדמיה יעדכן בהתפתחויות.

היערכות לתקופת בחינות - פרסומים בשיטת הרמזור יתחילו לצאת כשבוע לפני תקופת הבחינות,■
נרכשו מתנות לחלוקה בשערים עבור הנבחנים ונקבעו מועדים ל"דלת אקדמית".

גל נוסף של קורונה התחיל וכרגע אין היערכות מיוחדת של האוניברסיטה. ניהיה עם יד על הדופק■
ונתעדכן על מנת שנוכל להגיב במקרה שהקורונה תתפרץ שוב בצורה משמעותית.

החל מהסמסטר הבא יוצע קורס למתרגלים בפקולטה להנדסה שידריך אותם כיצד להעביר שיעור■
ויוכר כנק"ז כללי. בנוסף תועבר סדנה לכתיבת מבחנים עבור מרצים בקמפוס.

ספריית המבחנים והסיכומים החדשה הגיעה והוצבה בקומה מינוס אחת בבית הסטודנט.■

נערכו פגישות עם דיקן הפקולטה להנדסה וסגן הרקטור לענייני הוראה בשביל להגדיל את כמות■
הקורסים הכלליים לסטודנטים להנדסה. יש נכונות להכניס קורסים מחוגים נוספים ומדור אקדמיה

יפעל בשביל שהדברים יוסדרו בשנת הלימודים הקרובה.

שעות קבלה של רכזות סיוע אקדמי יינתנו ויורחבו במהלך תקופת הבחינות. בימים אלה נערך שיח■
עם נציגי הפקולטה למדעי הבריאות במועצה, על מנת שרכזת הסיוע תקיים שעות קבלה בקמפוס

בשעות שיותאמו למערכת השעות של הסטודנטים בכלל המחלקות בפקולטה.

אירוע ההוקרה למרצים המוערכים בקמפוס יתקיים בקרוב. סטודנטים רבים הצביעו ונמצאה■
התאמה גבוהה מאוד לציוני המרצים בסקרי ההוראה.



המשרד לשיפור איכות ההוראה התחיל פיילוט שבו המרצה מקליט מראש נושאים מהקורס שיוכלו■
לשמש את הסטודנטים שנעדרו או שצריכים לחזור שוב על החומר. הפיילוט התחיל בקורס שירות

של המחלקה לפיסיקה ובעקבות התגובות החיוביות ייושם בקורסים נוספים.

פרויקט "תחום אפור" חוזר לעבודת המדור במטרה להסדיר את כלל השאלות והנושאים ה"אפורים"■
שתקנון הבחינות לא עונה עליהם. משרד סיוע אקדמי ירכז את השאלות, יוודא את התשובות עם

המזכירות האקדמית וינגיש את המידע לסטודנטים.

תקופת הגיוסים נמשכת במדור. אנשי המדור עושים מאמצים בשביל לאייש את כל התקנים לפני■
תקופת מבחנים ולהימנע מדחיית הגיוסים לחודש אוגוסט.

בברכה,
עידו שגן

יו"ר ועדת אקדמיה תשפ"ב



הצבעות שהועברו בצורה מקוונת (הצעות ההחלטה מצורפות במסמכים נפרדים):

הנושא: העברה תקציבית בין סעיפים

לאהתקציבאקדמיים".ל"שירותיםיועברובהוראה""חדשנותבסעיףש"ח3177סךעלתקציביתרות
שתוקצבהוהסיכומיםהבחינותכוורתלבנייתוישמשהיברידיתלמתכונתהאירועיםהעברתעקבנוצל

בחוסר.
נערך דיון פרונטלי במעמד הוועדה בחודש אפריל.

נוסח ההצעה: ועדת מאשרת את ההעברה התקציבית התוך-מדורית
נמנעים: איןקולות נגד: איןפה אחדבעד:

ההצעה התקבלהדין ההצבעה:
כןנכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה:

לאנושא חסוי:

הנושא: סגירת תקן רכז/ת מיזמים אקדמיים והעברת השעות לתפקיד עורך אתר האגודה

מהשעותחלקלהעבירהמדורידיעלהוצעהאחרונות,בשניםהמיזמיםלרכזותשנוצרהעבודהאופיבשל
אתרעורךושלשעות50הואמיזמיםרכז/תשלהתקןדומה.עבודהמבצעכךשגםהאתר,עורךלתפקיד

בחינותבהעלאתיתמקדוהואבסה"כשעות80ל-האתרעורךשלהתקןיוגדלמעתהשעות.40הוא
וסיכומים לאתר האגודה. תתבצע חפיפה מסודרת בין בעלי התפקידים.

נוסח ההצעה: ועדת מאשרת את סגירת התקן והעברת השעות
נמנעים: איןקולות נגד: איןפה אחדבעד:

ההצעה התקבלה ותועלה לאישרור הוועדדין ההצבעה:
המנהל

כןנכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה:
לאנושא חסוי:


